
Zápisnica č. 7/2024 
zo zasadnutia finančnej komisie, zo dňa  19. 11. 2024  

 
Prítomní :  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:   

1. Príprava rozpočtu mesta na rok 2024 – východiskové údaje 
/prizvaní: Ing. Mária Výletová, Mgr. Ľuboš Hazucha/ 

2. Daň z nehnuteľností pre rodinné domy a bytové domy 
3.  Rôzne. 

     Zasadnutie komisie začalo o 15.30 hodine na MsÚ, otvoril ho predseda finančnej komisie Ing. 
Pavol Kalman, ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia , tento bol 
jednohlasne schválený. 
     Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 10 členov, PhDr. Miriam Madunická, PhD sa 
ospravedlnila. 
          
     
K bodu 1. 
 
Ing. Mária Výletová a Mgr. Ľuboš Hazucha úvodom informovali finančnú komisiu ohľadom 
rozpočtu na rok 2025 v našich rozpočtových organizáciách. Údaje boli len orientačné, nakoľko 
presný výpočet bude možné aj v januári 2025, keď bude zverejnený finančný koeficient MF SR 
v rámci originálnych kompetencií a koeficient pre materské školy v rámci prenesených 
kompetencií. Potom rozpočet pre naše rozpočtové organizácie bude predmetom prvej úpravy 
rozpočtu v roku 2025.  
     Príprava rozpočtu mesta na rok 2025 – východiskové údaje. Komisiu informoval vedúci 
finančného oddelenia Ing. Róbert Mozolič. V tejto fáze rozpracovanosti je rozpočet zostavený 
s prebytkom 68 301 €.  Celkové príjmy mesta sú rozpočtované vo výške 37 516 854 €, celkové 
výdavky mesta sú rozpočtované vo výške 37 448 553 €. Schodok vo výške – 1 285 065 € medzi 
bežným rozpočtom vo výške 1 330 445 € a kapitálovým rozpočtom vo výške -2 615 510 €, je krytý 
rozpočtom finančných operácií vo výške 1 353 366 €. 
 
K bodu 2. 
 
Predseda komisie informoval o možnosti zmien sadzieb dane z nehnuteľnosti pre rodinné domy 
a bytové domy, o zákonných možnostiach zmien. Do blízkej budúcnosti požiadal členov finančnej 
komisie, aby upriamili svoju pozornosť problematike výške jednotlivých sadzieb daní a ich úprave 
pre rok 2026. 
 
K bodu 3. 
Neboli  predložené žiadne dodatočné materiály. 
 
        Zasadnutie finančnej komisie ukončil predseda poďakovaním prítomným členom za účasť. 
 

 
                                                                                  Ing. Pavol Kalman   
                                                                                    predseda komisie 

 
 
      
Senica 14.11.2023 
Zapísala: Monika Rišková  


